
در چهارمین بازی تدارکاتی سپاهانی ها در اردوی ترکیه و مقابل آنتالیا 
، به دلیل اتفاقاتی که تا دقیقه 27 در آن رخ داد این بازی متوقف  اسپور
گزارش دادند  شده و ادامه آن برگزار نشد. آن طور که هر دو باشگاه 
یکنان دو تیم در زمین سبب شد تا با صلاحدید  خشونت بالای باز
کادر فنی آنها و داور مسابقه این دیدار تدارکاتی در دقیقه 27 نیمه تمام 

بماند. 
گفت وگو با هادی محمدی، مدافع مستحکم سپاهانی ها را از همین جا 
آغاز کرده و در ادامه به بازی با شباب الاهلی در پلی آف لیگ قهرمانان 
الیت، کار با مورایس، هایجک پدیده های لیگ و پیش بینی فصل جدید 
رسیدیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با محمدی را در ادامه می خوانید.

یاد بود اما جالب ترین آن ناتمام ماندن  در اردوی ترکیه چه گذشت؟ البته اخبار ز
آخرین دیدارتان در اردوی این کشور بود. 

اردوی خوبی بود. صبح و بعدازظهر تمرینات با نشاطی را پشت سر گذاشتیم. 
البته به خاطر مشکل مالیاتی سه چهار روز دیرتر به اردو اضافه شدم، اما در 
ی های خوبی را انجام دادیم.  ی خیلی خوبی را پشت سر گذاشته و باز کل اردو
ی با آنتالیا اسپور که ناتمام ماند هم بعد از اینکه سه گل به حریف  درباره باز

ی در همان ابتدای کار به پایان رسید! زدیم، دعوا شد و باز

چه کسی یا چه تیمی در این خصوص مقصر بود؟
به هر حال به آنها فشار آمده بود چون در 20 دقیقه 3 گل خورده بودند و داشتند 
باز هم گل می خوردند به همین دلیل کار به درگیری کشید. در ادامه با توصیه 
ی ادامه پیدا  مربیان دو تیم به ویژه کادر سپاهان صلاح بر این شد که این باز
ی حساسی مقابل شباب  الاهلی در پلی آف لیگ  نکند. در هر صورت باز

یم و این احتمال وجود داشت که در آستانه این دیدار ما  قهرمانان الیت دار
ی را ادامه ندادیم.  را مصدوم  کنند که به همین دلیل باز

وضعیت سپاهان در دومین فصل حضورت در این باشگاه 
چطور است؟

یکنان  یم. اتفاقا در پنجره تابستانی باز شرایط خوبی دار
خوبی به تیم اضافه شدند. در این اردو به هماهنگی 
ی با تیم اماراتی  لازم هم رسیدیم و ان شاءالله بتوانیم باز

را در اصفهان ببریم و به مصاف الغرافه برسیم. 

که این  ید  و در حالی به مصاف شباب الاهلی می ر
باشگاه به تازگی سردار آزمون را از رم به خدمت گرفته 
اینکه شنیده می شود دیگر ملی پوش  است، ضمن 

کشورمان یعنی سعید عزت اللهی به این دیدار نمی رسد. 
پرایز  آزمون به تیم اماراتی سور از شنیدن خبر پیوستن 

نشده اید؟
اینکه سردار از رم و لورکوزن به شباب الاهلی بیاید برایمان 

یم آماده می شویم تا  یادی عجیب بود اما ما هم دار تا حد ز
یم تا بتوانیم به  ی را ببر ان شاءالله هر طور شده بتوانیم این باز

لیگ قهرمانان الیت آسیا صعود کنیم. 

تازه بعد از این دیدار باید با الغرافه در قطر بازی کنید. چقدر به 
صعود به لیگ قهرمانان الیت امیدوار هستید؟

ما دیرتر از همه لیگ را تمام کردیم و زودتر از همه کار را شروع 
ی شویم. بنابراین همه سعی و تلاشمان را  کردیم تا آماده این باز
می کنیم درنهایت به لیگ الیت برسیم. امیدوارم در هر صورت 

ی مان در پلی آف را ببریم و به این رقابت های مهم و ارزشمند برسیم.  دو باز

یادی که داشتید چه  به رقابت های فصل گذشته برسیم. با وجود ستاره های ز
عاملی باعث شد تا درنهایت به موفقیت نرسید؟ بحث رد شدن از سقف 

بودجه و جرایمی که برای سپاهان در نظر گرفتند چقدر در این امر موثر بود؟
خیلی دلایل دیگر هم وجود داشت و تنها بحث جرایم ناشی از سقف 
بودجه نبود. البته این قانون را شخصا قبول ندارم و البته خیلی از قوانین 
دیگر که هر روز آنها را وضع می کنند و فردایش آن را بر می دارند. حالا اینکه 
این تصمیمات را چه کسی می گیرد، من نمی دانم اما عجیب اینکه همه اش 
یادی افتاد که  یکنان است. در هر صورت پارسال اتفاقات ز هم به ضرر باز
یادی بودند  باعث شد قهرمان نشویم. تنها یکی دو دلیل نبود بلکه دلایل ز
که دست به دست هم دادند ما قهرمان نشویم اما باز هم خدا را شکر با آن 
شرایط و با همه آن اتفاقاتی که برایمان افتاد، توانستیم خودمان را جمع و 

جور کنیم و قهرمان جام حذفی شویم. 

کار با مورایس چطور است. این سرمربی تا آستانه جدایی از سپاهان هم پیش 
رفت اما دوباره برگشت و به کارش با این تیم ادامه داد. 

 . ؛ نه بیشتر نه کمتر یکن و مربی هستیم دیگر در حد همان باز

در هر صورت این مربی از سطح بالایی به فوتبال ایران آمده؛ آیا او چیزی به 
هادی محمدی و سایر هم تیمی هایت اضافه کرده است؟

یکن اضافه می کند؛  قطعا همین طور است. بالاخره هر مربی یک چیزی به باز

کتیک تا دانشی که دارد و قطعا این اتفاق می افتد.  از سیستم و تا

گذشته  کامی در فصل  به لیگ برتر برگردیم. پس امیدوار هستید بتوانید نا
درخصوص کسب عنوان قهرمانی را جبران کنید؟

کامـی نبـود چـون همـه هـواداران هـم  کام بودیـم؟ نا یـد نـا کسـی می گو چـه 
می داننـد چـه اتفاقاتـی برایمـان افتـاد. در هـر صـورت همیـن کـه بچه هایمـان 
غیـرت نشـان دادنـد و همـه تلاش شـان را کردنـد تـا در جـام حذفـی قهرمـان 
شویم به نظر من خیلی ارزشمند بود و نشان داد در لیگ هم استحقاق این 
عنوان را داشـتیم. البته در لیگ هم سـوم شـدیم و با این عنوان ها دو سـهمیه 
گـر در پلـی آف لیـگ قهرمانـان الیـت خـدای نکـرده  گرفتیـم بـه ایـن ترتیـب کـه ا
یـم در بدبینانه تریـن حالـت مطمئنـا بـه لیـگ قهرمانـان 2  نتیجـه لازم را نگیر
کامـی نبـود. فصـل گذشـته خیلـی  می رسـیم، بنابرایـن نتایـج سـال گذشـته نا
اتفاقـات بـدی برایمـان رخ داد امـا بـا آن شـرایط و اتفاقاتـی کـه برایمـان رخ داد و 
نمی تـوان دربـاره اش صحبـت کـرد؛ به نظـرم بـاز توانسـتیم نتایـج خوبی بگیریم 

کامـی نیسـت.  کـه ایـن اسـمش نا

درباره فصل پیش رو و امیدواری به این فصل هم صحبت می کنی؟
یکنان خوبمان هم رفته اند و  یاد بوده. در هر صورت یک سری از باز تغییر ز
یکن جوان و مستعد هم گرفته ایم. در این چند بازی دوستانه ای که  یک سری باز
انجام داده ایم همه چیز خوب پیش رفته و امیدوارم این روند مطلوب را داشته 
ی با شباب الاهلی استارت فصل را به خوبی بزنیم.  باشیم تا در ادامه کار در باز

بیشتر پدیده های لیگ را هایجک کرده اید؟
یکنان  بله، درست است. جوان های خیلی خوبی را جذب کرده ایم. البته باز
قابل و خوبی داشتیم اما توانستیم در راستای تقویت تیم بعد از جدایی چند 
یکنان خوبی را هم جذب کنیم و امیدوارم این نفرات امسال حسابی  ، باز نفر

بدرخشند و به کارمان بیایند. 

در مصاحبه ای گفته بودی بعد از جر و بحث با یکی از 
بازیکنان تیم ملی دیگر هرگز به این تیم دعوت نشدی. 
با 33 سال سن به بازگشت به تیم ملی فکر می کنی؟

و درست  افتاد  اتفاقی  کی روش چنین  زمان  در 
که دیگر به تیم ملی  می گویید اما حقیقت این است 

فکر نمی کنم. 

یکن درگیر شدی؟ با کدام باز
بماند مهم نیست. به گوشش می رسد و ناراحت می شود. 

در این خصوص نمی خواهم بیشتر صحبت کنم. 

در این سال ها از سرخابی های پایتخت چند باری پیشنهاد داشته ای. از اینکه 
در این تیم ها بازی نکردی پشیمان نیستی و حسرت نمی خوری؟

ی کردم انتخاب خودم بوده   اصلا حسرت نمی خورم چون در تیم هایی که باز
کتور لذت بردم  ی در آنها چه در ذوب آهن یا ترا و آنها را دوست داشتم و از باز
و الان هم خیلی خوشحالم که در سپاهان هستم چون به نظرم بهترین باشگاه 

ایران است و خیلی از همه چیز راضی هستم. 

ل و سپاهان در  ؛ استقلا هفته آخر در فصل بیست و چهارم و احتمالا بازی آخر
نقش جهان. چقدر احتمال می دهید جام قهرمانی در این ورزشگاه توسط 

یکی از این دو تیم کسب شود؟
تا هفته آخر خیلی مانده و معلوم نیست چه اتفاقاتی بیفتد. اصلا شاید 
دو هفته قبل همه چیز تمام شده و تکلیف قهرمانی مشخص شده 
یم درباره لیگی که شروع نشده صحبت می کنیم آن  باشد. الان دار
هم هفته آخرش؟ ان شاءالله اتفاقات خیر بیفتد و درنهایت هم این 

اتفاقات به سود ما باشد. 

درحالی که انتظار می رفت تعداد المپین های ایران در رشته دوومیدانی بیش 
از دو نفـــر باشـــد، ایـــن اتفاق نیفتاد و با اعلام رنکینگ جهانی ملی پوشـــان 
سرشناسی مثل حسین رسولی و حمیده اسماعیل نژاد حضور در المپیک 
پاریس را از دســـت دادند. حالا فرزانه فصیحی و حســـن تفتیان دو نماینده 
ایران در المپیک هستند که از فردا مسابقه خود را شروع خواهند کرد و هر دو 
آنها در دوی ۱۰۰ متر بانوان و آقایان به رقابت با حریفان خود خواهند پرداخت. 
سوال اما این است که انتظار درست و معقول از نمایندگان دوومیدانی ایران 
با حضورشان در المپیک چیست و عملکرد آنها باید چگونه باشد؟ سوالی 
که هادی سپهرزاد، کارشناس و سرمربی سابق تیم ملی دوومیدانی ایران در 

گفت وگو با »فرهیختگان« به آن پاسخ داد. 

فکر می کردیم تعداد نمایندگان ما در دوومیدانی بیشتر از این باشد، حداقل اینکه 
حسین رسولی و حمیده اسماعیل نژاد را در المپیک داشته باشیم. اتفاقی که نیفتاد. 

بلـــه انتظـــار همین بود و حیف شـــد کـــه این اتفاق نیفتاد. بـــرای المپیک پاریس 
رکوردهای ورودی افزایش زیادی داشت و ما باید با برنامه ریزی دقیق تری برای کسب 
سهمیه جلو می رفتیم، اتفاقی که متاسفانه نیفتاد و چند نفر از ملی پوشان علی رغم 
شایستگی بسیار به المپیک نرسیدند. دونده های ما اگر در مسابقات معتبر شرکت 
می کردند، می توانستند در المپیک باشند و حضور در چنین میدان بزرگی را تجربه 

کنند، اتفاقی که متاسفانه نیفتاد. 

فصیحی و تفتیان را چطور می بینید؟ انتظار ما باید از این دو المپین چه باشد؟
برای آنها آرزوی موفقیت می کنم و امیدوارم که در حد و اندازه نام خودشان باشند 

و با تلاش هایی که داشتند، به نتیجه مطلوب و معقول برسند. با نگاهی به تاپ 
لیست جهانی جایگاه آنها از لحاظ رکوردی مشخص است. من فکر می کنم که 
فارغ از هر نتیجه ای که به دســـت می آید، حضور آنها در المپیک بســـیار باارزش 
است و امیدوارم در میدان پاریس هم بتوانند عملکرد مناسبی داشته باشند که 
باعث امید در جامعه دوومیدانی کل کشور شوند تا جوانان بیشتری برای حضور 

در دوومیدانی انگیزه پیدا کنند و به سمت این رشته بیایند. 

با توجه به امکانات و مقایسه شرایط دوومیدانی کاران ما با دیگر کشورها انتظارمان 
باید ارتقای رکورد باشد؟

اصلا بحث امکانات نیست. توانایی ورزشکاران ما فعلا در حد مدال نیست. مدال 
گرفتن در المپیک به معنی بزرگ ترین آوردگاه ورزشی، شخصی را می خواهد که 
توانایی گرفتن مدال المپیک را داشته باشد. در رشته ای مانند دوومیدانی استعداد 
سهم بزرگی دارد و بسیار مهم است. در رشته ای که ملی پوشان ما شرکت می کنند، 

یعنی دو سرعت، سالیان سال است که ورزشکاران برتر دنیا سیاه پوستان هستند 
که از کشورهای قدرتمند دوومیدانی دنیا مثل جامائیکا، آمریکا، انگلستان، فرانسه 
... یعنی کشورهای سرآمد این ورزش در دنیا هستند. در این رشته مدال گرفتن  و
کار بسیار سختی است ولی ما با کار کردن و پیدا شدن ورزشکاری با استعداد بالا 

می توانیم در آینده حداقل به فینال برسیم. 

پیش بینی شما از مسابقه فصیحی و تفتیان چیست؟ امید داریم که بتوانند از مرحله 
مقدماتی بالا بروند؟

اگر آنها موفق به این کار شوند و بتوانند مرحله مقدماتی را رد کنند، کار بسیار بزرگی 
کرده اند. امیدوارم هر دوی آنها بتوانند رکوردهای شخصی خودشان را در المپیک 
بزنند چون اگر این اتفاق بیفتد، حسن تفتیان یک مرحله بالا می آید که کار بسیار 
بزرگی محسوب می شود. فرزانه فصیحی هم اگر بتواند رکورد خود را بهبود بخشد، 

موفقیت بسیار خوبی به دست آورده است. 

هادی محمدی در گفت وگو با »فرهیختگان«: به تیم ترکیه ای فشار آمد و دعوا راه انداختند تا بازی نیمه تمام شود

باآزمونهمشبابالاهلیرامیبریم
حسرت بازی نکردن برای سرخابی ها را نمی خورم؛ دیگر به تیم ملی فکر نمی کنم!

هادی سپهرزاد در گفت وگو با »فرهیختگان«: حضور تفتیان و فصیحی در المپیک بسیار باارزش است

اگرمرحلهمقدماتیراردکنند،کاربزرگیکردهاند
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یک و نیم میلیون دلار به 650 هزار دلار رسید!

عقبنشینیپرسپولیس
درپروژهجذبیحییجوابداد

باشگاه پرسپولیس سه هفته ای است که به دنبال جذب یحیی عطیه الله 
بوده و این قضیه چند بار در آستانه منتفی شدن پیش رفت اما باز هم 
مذاکرات از سر گرفته شد. نکته قابل توجه اینکه واسطه های ایرانی در 
این پروژه با همکاری واسطه های خارجی در تلاش بودند ابتدا عطیه الله 
را با رقم یک و نیم میلیون دلار سرخپوش کنند که به خاطر عقب نشینی 
پرسپولیس به هدف شان نرسیدند. بعد از مدتی واسطه های اشاره شده 
قیمت را به یک میلیون دلار آورند که باز مسئولان باشگاه  استقبال نکردند. 
اما تازه ترین خبرها حاکی از آن است که واسطه ها رقم انتقال یحیی را با 
پول رضایت نامه او و دستمزدش به 650 هزار دلار کاهش داده اند. این 
در حالی است که  پرسپولیس به دنبال جذب گزینه های دیگری برای 
این پست بوده و به نتایج خوبی هم رسیده است. اما از آنجا که گاریدو 
روی  عطیه الله شناخت کامل دارد ، جذب این بازیکن را برای پرسپولیس 
بهتر می داند. در همین راستا احتمال اینکه باشگاه پرسپولیس در دور 

جدید مذاکراتش با یحیی به توافق برسد زیاد است. 

رای فیفا در پرونده پریرا به زودی صادر می شود

جریمه300هزاردلاریدرانتظار
سرخپوشان؟

باشـــگاه پرسپولیس در تسویه حســـاب با لیاندرو پریرا کوتاهی کرد تا در 
آینده ای نزدیک مجبور شـــود مبلغ ســـنگینی را به این بازیکن بپردازد. 
مهاجم برزیلی با قرارداد یک سال و نیمه به پرسپولیس آمد و در حالی از 
این تیم جدا شد که یک فصل دیگر از قراردادش باقی مانده بود و 150 هزار 
دلار نیز از مبلغ قرارداد نیم فصلش که 360 هزار دلار بود را نیز دریافت نکرده 
بود. پریرا و ایجنتش با باشگاه پرسپولیس توافق کردند که این بازیکن در 
اولین فرصت طلب 150 هزار دلاری اش را گرفته و قید قرارداد سال بعدش 
که رقم آن 750 هزار دلار بود را بزند. خســـارت این توافق هم 150 هزار دلار 
لحاظ شد که چون  پرسپولیس باقی مانده طلب پریرا را پرداخت نکرد او 
ضمن شکایت به فیفا خواهان 150 هزار دلار خسارتش نیز شد. پرونده ای 
که در فیفا در جریان اســـت و رای آن به زودی  صادر خواهد شـــد. طبق 
این رای به احتمال خیلی زیاد باشگاه پرسپولیس به پرداخت 300 هزار 
دلار همـــراه بـــا جریمه دیرکرد آن نیز محکوم می شـــود و در صورت عدم 

پرداخت در زمان تعیین شده پنجره نقل و انتقالاتی اش بسته می شود.

خبر »فرهیختگان« تایید شد

استقلال:بازگشتکریمی
موانعزیادیداشت

باشـــگاه اســـتقلال دیروز در اطلاعیه ای به تشـــریح وضعیت پیشنهاد 
این باشگاه برای به خدمت گرفتن علی کریمی از کایسری اسپور ترکیه 
پرداخت و توضیح داد با توجه به اینکه دو مرحله آفر برای این باشگاه 
ارسال شده و آنها پاسخی به آن نداده بودند درنهایت مشخص شد با 
توجه به قرارداد کریمی با باشگاه ترکیه ای و اینکه پنجره نقل و انتقالاتی 
این باشـــگاه بســـته اســـت آنها تمایلی به این انتقال ندارند. در آخر این 
اطلاعیه هم اینچنین آمده »تا مادامی که پنجره نقل و انتقالاتی کایسری 
مسدود باشد و تکلیف مدیریت باشگاه روشن نشود، هیچ اتفاق مثبتی 
رقـــم نخواهـــد خورد.« بـــه این ترتیب باید همان طور که در شـــماره دیروز 
»فرهیختگان« نوشتیم انتقال این بازیکن به استقلال را منتقی بدانیم و 

خبری از بازگشت او به جمع آبی ها نخواهد بود. 

 پای مدیر اجرایی بلندپایه فدراسیون فوتبال هم 
در پرونده فساد به دادسرا باز شد

احضارآقای»میم«
ماجرای پرونده فساد در فوتبال و اتفاقاتی که در باشگاه مس کرمان در 
ســـال های گذشـــته افتاده هر روز ابعاد جدیدی پیدا می کند و احضار 
نفـــرات جدیـــد نشـــان می دهد کـــه ابعاد ایـــن پرونده هر روز گســـترده تر 
می شـــود. طبق شـــنیده های »فرهیختگان« این بار پای یکی از مدیران 
اجرایی بلندپایه فدراسیون فوتبال نیز به این پرونده باز شده است و او 
هم به دادسرا احضار شده تا درباره نقش خود در این پرونده و اتفاقاتی که 
افتاده پاسخگو باشد. آقای »میم« یکی از بلندپایه ترین مدیران فدراسیون 
اســـت که پایش به این پرونده باز شـــده و شـــاید در آینده نزدیک شـــاهد 
اتفاقات دیگری نیز در این پرونده و همچنین مدیران فدراسیون باشیم.

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار

با وجود درخواست از سازمان لیگ

میزبانیاستقلالدرمشهدمنتفیاست؟
باشگاه استقلال قصد دارد بازی های خانگی خود را در مشهد برگزار کند. با توجه به بازسازی ورزشگاه آزادی مقرر شده بود تا دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس بازی  های خانگی خود را در این فصل در ورزشگاه تختی تهران برگزار کنند اما این طور به نظر می رسد که باشگاه استقلال خواستار آن است 
تا بازی های این تیم در شهر مشهد برگزار شود و حتی در این خصوص نیز قرار است نامه ای هم به سازمان لیگ ارائه شود. در همین راستا روز گذشته 
نماینده باشگاه استقلال در گفت وگوی حضوری با امیرحسین روشنک، مسئول برگزاری مسابقات سازمان لیگ به وی اعلام کرد آبی پوشان تمایل 
دارند تا بازی های خود را به جای تختی، در مشهد برگزار کنند. البته سازمان لیگ به باشگاه استقلال اعلام کرده باید درخواست خود را به صورت 
کتبی ارسال کند تا نتیجه نهایی در این خصوص اعلام شود. به نظر می رسد دلایلی ازجمله آماده نبودن ورزشگاه تختی در ابعاد مختلف و بی کیفیت 
بودن چمن آن به همراه مطالبه 17.5 میلیاردی فدراسیون از هرکدام از تیم های استقلال و پرسپولیس باعث شده تا استقلالی ها این تصمیم را بگیرند. 
این درحالی است که پیگیری های خبرنگار »فرهیختگان« از برخی از مدیران حاکی از آن است که همانند گذشته مسئولان ذی ربط در ارتباط با 

، مجوز برگزاری مسابقات تیم های پرطرفدار در این ورزشگاه را صادر نخواهند کرد.  ورزشگاه امام رضای مشهد و همچنین شورای تامین این شهر

استقلالی های سابق در تیررس 3 تیم لیگ برتری

مرادمنددردوراهیتراکتور-گلگهر
رقابت های لیگ برتر حدود دو هفته دیگر آغاز می شود، این درحالی است که برخی از تیم های لیگ برتری همچنان با اسکواد ناقصی مواجه بوده و 
همچنان در تلاش هستند تا با تکمیل لیست خود با بهترین فرم فصل جدید را آغاز کنند. در این بین اما دو بازیکن سابق استقلال یعنی محمدحسین 
مرادمند و ارســـلان مطهری همچنان دوران بلاتکلیفی را ســـپری کرده و خبری از رونمایی این نفرات در تیم های جدیدشـــان نیســـت. درخصوص 
محمدحســـین مرادمند که البته با توجه به اینکه هنوز با اســـتقلال قرارداد دارد باید او را بازیکن این باشـــگاه بدانیم، شـــنیده می شـــود این بازیکن در 
تیررس تراکتور قرار گرفته و توافق لازم هم طی روزهای گذشته بین این نفرات به عمل آمده است. این درحالی است که طی روزهای اخیر مرادمند به 
سیرجان و تیم گل گهر نیز لینک شده و درصورتی که استقلالی ها رضایتنامه این بازیکن را صادر کنند، احتمالا مرادمند راهی سیرجان خواهد شد. 
، این امر را درنهایت منتفی کرد. از سوی  این بازیکن پیش از این نیز مورد توجه پرسپولیس قرار گرفته اما توافق مجدد با گولسیانی و تمدید قرارداد با او
دیگر درخصوص ارسلان مطهری، بازیکنی که نیم فصل گذشته از استقلال جدا و راهی تبریز شد نیز اخبار حکایت از آن دارد که این بازیکن نیز 

مورد توجه خیبر خرم آباد تیم تازه صعودکرده به لیگ برتر قرار گرفته و این امکان وجود دارد او نیز برای ادامه مسیر فوتبالی خود راهی خرم آباد شود. 
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محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش


